
Амбасадор Израела у Србији: Немам разумевања за рехабилитацију Недића
четвртак, 11 фебруар 2016 18:12

Израелски амбасдор у Србији Јосеф Леви изјавио је да нема разумевања за
рехабилитацију колаборациониста током Другог светског рата.

  

  

Осврћући се на процес рехабилитације Милана Недића, председника
колаборационистичке владе у време нацистичке окупације, пред Вишим судом у
Београду, он је рекао да би Србија требало да буде обазрива у погледу историјских
импликација по имиџ земље.

  

По његовим речима, једна од ствари која Србију чини тако посебном, јесте да
антисемитизам у њој никада није био јако популаран.
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Израелски амбасдор напомиње да није историчар нити жели да се меша у "механизам
правде" у Србији али да као Израелац и Јеврејин верује да Србија треба да задржи свој
профил земље која је рекла не злу и лошим стварима у Другом светском рату и која се у
то време борила против нацистичке Немачке.

  

Поводом Закона о отклањању последица одузимања имовине од жртава Холокауста,
коме су подршку најавиле све парламентарне странке Леви је похвалио добру вољу
српске владе, Скупштине и Агенције за реститутцију.

  

Леви подсећа да је у Југославији пре Холокауста живело 82.000 Јевреја.

  

- �Велика већина њих убијена је на веома бруталан начин. Ако се не варам, убијено је
67.000 од 82.000 њих. На територији данашње Србије, живело је 33.000 до 34.000
Јевреја, од чега је готово 31.000 убијено. Значи, готово 90 одсто њих је убијено у
Холокаусту - рекао је он.

  

(Блиц)
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